
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 13. maj 2025, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud: Lotte Højris & Arne Ottosen  

 
Dagsorden:  

 
 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 08.04.25 HM/CM 
 

 
Referatet er godkendt.  
 

 
 

2. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 

 
Intet nyt fra elevrådet.  
 

 
 

3. Nyt fra samarbejdet mellem kommunens skolebestyrelser m.m.  HM/CM 
 
Er der noget nyt?  
 

 
Der har været dialogmøde, hvor der var oplæg fra skolechefen i Morsø Kommune i forhold til de-
res arbejde med inklusion. Et arbejde som tager udgangspunkt i at holde eleverne og økono-
mien i nærområderne. 
 

 
 

4. Besøg af forebyggelsesteamet           HM/CM 
   
Besøg af Søren Mønsted Krog og Gitte Daubjerg Andersen fra forebyggelsesteamet. 
 
Vi skal drøfte følgende to emner:  
 

- Digitale fællesskaber  
Digitaldannelse, viden, anbefalinger og understøttelse  
 

- Forældreråd / Forældresamarbejde 
Frivillighed, forældrerådsmateriale 

 

 
Tak for et informativt besøg. Næste skridt drøftes på skolebestyrelsesmødet i juni.  
 

 
 
 
 



5. Den nye politiske skoleaftale          LC/CM 
   
LC laver kort status. (Se bilag 1)  
 

 
Vi er næsten i mål med planlægningen. Orientering om valgfag i næste skoleår. Eleverne møder 
et større og mere varieret valgfagstilbud, og de bliver mere projektorienteret end tidligere.  
 

 
 

6. Behovsanalyse for skoleveje              HM/CM 
 
Se vedhæftede bilag fra Gry som er sendt til trafik og veje. (Se bilag 2) 
 

 
Ingen kommentarer.  
 

 
 

7. Udtalelse om ændring af styrelsesvedtægten            HM/CM 
   
Udtalelse om ændring af styrelsesvedtægten for folkeskolerne 
På mødet den 30. april behandlede Børne- og Ungdomsudvalget forslag om ændring af folkesty-
relsens styrelsesvedtægt med virkning fra den 1. august 2025. Det fremgår af folkeskolelovens § 
41, at styrelsesvedtægten kun kan ændres efter høring af skolebestyrelserne, og at vedtægten 
fastsættes af kommunalbestyrelsen. Udvalget besluttede at sende forslaget til udtalelse i skole-
bestyrelserne fra den 30. april til den 20. maj. Skolebestyrelsernes udtalelser behandles på 
møde i Børne- og Ungdomsudvalget den 4. juni og derefter i Økonomi- og Erhvervsudvalget og 
Byrådet. 
 
I styrelsesvedtægten er sammensætning og valg af skolebestyrelser beskrevet. Da Fjordklynge-
skolens afdeling Ulbjerg og den samdrevne institution Møllebakken nedlægges den 1. august 
2025, skal beskrivelsen af skolens bestyrelse rettes i vedtægtens §1 stk. 1 og § 2 stk. 1. Fælles-
bestyrelsen har hidtil bestået af 9 forældrerepræsentanter. Fra den 1. august 2025 vil bestyrel-
sen bestå af 7 forældrerepræsentanter som på de øvrige almene skoler. 
 
I bilag findes forslag til ændret styrelsesvedtægt og en tilrettet udgave. (Se bilag 3 & 4)  
 

 
Ingen kommentarer.  
 

 
 

8. Planlægning af næste skoleår           HM/CM 
   

- Hvem afholder dimissionstale torsdag d. 26. juni 
- Mødekalender for næste skoleår? 
- Deltagelse på forældremøder – hvem deltager på hvilke årgange? 
- Makerspace, klaverklasser og kor i næste skoleår.  

 

 
- Heidi holder dimissionstalen. 
- CM laver et udkast til mødekalenderen for næste skoleår. 
- På næste møde bestemmer vi hvem der deltager på hvilke årgange. 
- Makerspace, klaverklasser og kor fortsætter i det kommende skoleår. 

 

 
 



 

9. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Implementering af den politiske skoleaftale, Opfølgning på skolens 
principper/politikker. Gode råd til forældre om digitale medier.   
 

 
Intet til referat.  

 

 
 

10. Meddelelser 
 

     
Vi har ansat en ny lærer - Maria Norlyk Jensen. 
Vi har ansat en lærer i en nyoprettet læreruddannelsesstilling - Alexander Isager Henriksen. 
 
Næste skolebestyrelsesmøde starter kl. 17.00 og afsluttes med et lille traktement.  
 

 
 

11. Evt. 
 
Intet til referat.  
 

 


